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دلايل نجومي شدن قيمت مسکن 
در شمال پايتخت 

يک کارش��ناس مسکن مي گويد: 
بعد از مصوبه برج باغ نه تنها باغات 
تهران حفظ نشد بلکه اين مصوبه به 
عن��وان عاملي براي افزايش مداوم 
و نجومي ش��دن قيمت مس��کن در 

مناطق شمال شهر تهران عمل کرد. محمد عدالت خواه، اظهار 
کرد: مصوبه برج باغ در سال ۱۳۸۲ با هدف حفظ باغات تهران 
به تصويب رسيد و عنوان شد که در محدوده باغات ۳۰ درصد 
سطح اشغال بدهيم و ۷۰ درصد باغات را حفظ کنيم ولي عملا 
سطح اشغال به ۵۰ و در مواردي به ۱۰۰ درصد رسيد و امروزه 
عنوان مي شود چيزي از باغات تهران باقي نمانده که بخواهيم 
با توقف مصوبه برج باغ، آنها را حفظ کنيم. با اين حال معتقدم 
جل��وي ض��رر را از ه��ر جا بگيري منفعت اس��ت؛ چرا که تراکم 

فروشي، نفس درختان پايتخت را گرفته است.

بررسي پيشنهاد اتريش 
براي برقراري پرواز از شيراز به وين 

پيش��نهاد اتريش براي برقراري پرواز از ش��يراز به وين که در 
ديدار سفير اتريش با معاون هوانوردي و امور بين الملل سازمان 
هواپيمايي کشوري مطرح شد مورد بررسي قرار خواهد گرفت. 
به گزارش روابط عمومي س��ازمان هواپيمايي کش��وري، سفير 
اتريش ضمن اش��اره به تاثيرگذاري روابط حمل و نقل هوايي 
بين دو کشور اذعان داشت:نسبت به افزايش فرکانس پروازي 
بي��ن دو کش��ور خوش بين اس��ت چرا که فع��الان اقتصادي و 
گردش��گران بيش��تري بين دو کشور رفت و آمد خواهند داشت.

معاون بين الملل هواپيمايي اتريشي نيز در ادامه، براي توسعه 
شبکه پروازي علاوه بر تهران و اصفهان خواستار پرواز به شهر 
ش��يراز ش��د.مرتضي دهقان معاون هوانوردي و امور بين الملل 
سازمان هواپيمايي کشوري نيز خواستار همکاري هرچه بيشتر 
هواپيمايي اتريش و هواپيمايي جمهوري اس��لامي ايران شد و 
گفت: پيشنهاد ارائه شده طرف اتريشي براي برقراري پرواز به 

شيراز مورد بررسي قرار خواهد گرفت.

تبديل فرودگاه زاهدان 
به هاب منطقه عين ثروت آفريني است 

زاه��دان  ف��رودگاه  مدي��رکل 
برنامه ري��زي و حرک��ت به س��وي 
ف��رودگاه  اي��ن  تبديل ک��ردن 
به ه��اب منطق��ه و خدمت رس��اني 
ب��ه هواپيماهاي عب��وري را باعث 

ثروت آفريني براي ايران دانست. حسن اعرابي مقدم با موضوع 
توانمن��دي فرودگاه زاه��دان در عرصه ثروت آفريني و اقتصاد 
مقاومت��ي، گف��ت: بي��ش از ۱۰۰ پرواز عبوري در ش��بانه روز از 
آس��مان زاهدان در مس��ير دوطرفه اروپا و کش��ورهاي شرقي و 
جنوب شرقي آسيا، موقعيت مناسب و راهبردي اين فرودگاه و 
داشتن سطوح پروازي مطلوب و سيستم هاي ناوبري استاندارد، 
موقعيت منحصر به فردي را در اين منطقه به فرودگاه زاهدان 
بخش��يده اس��ت که مي توان با برنامه ريزي دقيق و اصولي آن 
را ب��ه مرکز خدمت رس��اني هواپيماهاي عبوري و هاب منطقه 

تبديل کرد.

جزئيات عمليات احداث 
جاده اصلي قزوين- الموت- تنکابن 

پروژه جاده اصلي قزوين - الموت - تنکابن، از جمله مصوبات 
سفر مقام معظم رهبري به قزوين است که با هدف اتصال مرکز 
به شمال کشور و همچنين کاهش و موازنه ترافيک مسيرهاي 
منتهي به اس��تان هاي ش��مالي کشور پيش بيني و در حال اجرا 
است. به گزارش روابط عمومي اداره کل راه و شهرسازي استان 
قزوين، جعفر قزوينيان با اعلام اين خبر گفت: منطقه قزوين، 
محورهاي اصلي چهارگانه که س��بب اتصال اس��تان تهران به 
استان هاي شمالي کشور مي شوند در سال هاي اخير شاهد رشد 
روزافزون ترافيک عبوري بوده اند تا جايي که حتي توس��عه و 
چهار خطه کردن اين محورها نتوانس��ته اس��ت از انسداد آن ها 
جلوگيري کند.قزوينيان ادامه داد: با احداث اين پروژه مسافت 
فعلي قزوين – رشت – تنکابن نزديک به ۱۸۰ کيلومتر کاهش 
پيدا خواهد کرد که اين امر مي تواند سبب اثرگذاري زيادي در 

حوزهراه و کاهش منابع سوختي داشته باشد.

هواپيمايي آسمان گواهينامه
 تشکيلات طراحي دريافت کرد 

عمومي س��ازمان  رواب��ط  مدي��ر 
هواپيمايي کش��وري گفت: شرکت 
هواپيمايي آسمان موفق به دريافت 
گواهينام��ه تش��کيلات طراحي از 

سازمان هواپيمايي کشوري شد. 
به گزارش روابط عمومي س��ازمان هواپيمايي کش��وري، رضا 
جعفرزاده با اعلام اين خبر اظهار داشت: اعطاء اين گواهينامه 
ب��ا حض��ور علاي��ي مديرعامل آس��مان، محمد ج��واد تقوايي 
معاون استاندارد پرواز، مدير کل دفتر صلاحيت پرواز سازمان 
هواپيماي��ي کش��وري و جمع��ي از معاوني��ن و مدي��ران کل و 

متخصصين فني و مهندسي آسمان صورت گرفت.
معاون استاندارد پرواز سازمان هواپيمايي کشوري طي سخناني 
ضمن تقدير از تلاش هاي متخصصين آس��مان در رس��يدن به 
اهداف بلند مدت ترس��يم ش��ده از طرف مديريت عالي شرکت 
ب��ا ن��گاه مش��تري مداري، ارتقاء ايمني گف��ت: بي ترديد وجود 
نيروهاي متعهد و متخصص در آس��مان جايگاه اين ش��رکت را 

در عرصه هوانوردي تضمين کرده است.

پول مسکن مهر صرف راه اندازي
 صندوق پس انداز مسکن يکم شد

مناب��ع حاصل از وصول اقس��اط مس��کن مهر ب��ه عنوان منابع 
کمکي صرف راه اندازي صندوق پس انداز مس��کن يکم ش��ده 
اس��ت. به گزارش خبرگزاري مهر، بانک مس��کن در واکنش به 
س��خنان محمدرضا رضايي کوچي، رييس کميس��يون عمران 
مجلس ش��وراي اس��لامي که س��وال کرده بود پولي که ۸ سال 
پيش به عنوان تسهيلات مسکن مهر گرفتيد، الآن کجاست؟ 
اعلام کرد: سقف نهايي تعهدات بانک مسکن در راستاي ايفاي 
تکاليف طرح عظيم و ملي مسکن مهر بر اساس بند »د« تبصره 
۶ قانون بودجه س��ال ۸۶ و قانون س��اماندهي و حمايت از توليد 
واحدهاي مس��کوني مصوب س��ال ۱۳۷۷ و کمک به اهداف و 
سياس��ت هاي دولت در تأمين مس��کن اقشار کم درآمد جامعه 
ب��ه عن��وان تنها عامل اصلي اجراي طرح مس��کن مهر تا مبلغ 
۵۵۵ هزار و ۳۸۴ ميليارد ريال تعيين ش��ده اس��ت. خالص منابع 
خطوط اعتباري دريافتي از بانک مرکزي جمهوري اس��لاني 
ايران بالغ بر ۴۴۴ هزار و ۶۶۶ ميليارد ريال اس��ت که مقرر ش��د 
تأمين مالي باقي مانده تا س��قف تعهدات مذکور نيز با اس��تفاده 

از اقساط وصولي مسکن مهر انجام پذيرد.

پيشخوان

راه ومسکن

امروز قرار اس��ت هفتمين دوره انتخابات هيئت 
رييس��ه گروه ه��اي تخصص��ي س��ازمان نظام 
مهندس��ي ساختمان اس��تان تهران در ۲۵ حوزه 

در سطح استان تهران برگزار شود.
مهندس حس��ن قربانخاني رئيس س��ازمان نظام 
مهندس��ي س��اختمان اس��تان تهران در جلس��ه 
توجيهي که روز سه شنبه گذشته به همين مناسبت 
و با حضور مسوولان هيات اجرايي، مسوولان و 
عوامل اجرايي ش��عب انتخابات برگزار شد گفت: 
در انتخاب��ات پيش روي آنچه اهميت دارد تامين 
سلامت و امنيت انتخابات است. ، انتخابات بايد 
در س��لامت کامل و به دور از مس��ائل حاشيه اي 
برگزار گردد.وي تاکيد کرد:هر يک از مسئولان 
اجرايي اين انتخابات مس��ئوليت قانوني و شرعي 
دارند. همه تلاش ما نيز اين است که همه امور بر 
اساس قانون و شرع در اين انتخابات انجام شود، 

ما امانتدار راي اعضاي سازمان هستيم.
دکت��ر حکم��ت امي��ري، رئيس هيئ��ت اجرايي 
انتخابات نيز در ادامه اظهار کرد: راي حق الناس 
اس��ت و اين وظيفه ماس��ت که از آرا صيانت کنيم 
تا حق کسي ضايع نشود.در ادامه مهندس سعيد 
س��عيديان، نائب رئي��س هيئت اجرايي انتخابات 
بيان کرد: هر سال که مي گذرد حضور و حساسيت 
اعضاي س��ازمان نس��بت به انتخابات و مجامع 
بيش��تر مي ش��ود و اين اتفاق ارزنده اي اس��ت. 
در اي��ن مي��ان وظيفه ما به عن��وان مجريان امر، 
رعايت حقوق اعضا است.همچنين مهندس صابر 
پيربرناش، دبير هيات اجرايي انتخابات نيز گفت: 
مهمترين بحث، حفظ امينت برگزاري انتخابات 
است. مطابق قانون، روند برگزاري انتخابات اخيرا 
با دوره هاي قبل متفاوت ش��ده و حدود9 ماه اين 
روند ادامه داشته است و به دلايل حساسيت هاي 
خاص انتخابات پيش رو، مي بايست اهميت ويژه 

اي براي اين انتخابات قائل شويم.
در ادامه اين جلس��ه توجيهي، مهندس سپنديان، 
عض��و هيئ��ت اجراي��ي انتخاب��ات اظه��ار کرد: 

مهمترين مسئله در انتخابات پيش رو حفظ امنيت 
و حرکت در چارچوب قانون است. مهمترين هدف 
ما صيانت از آراي اعضاس��ت به طوري که بعد از 
انتخابات کوچکترين شک و شبهه اي به سازمان 

و هيئت اجرايي وارد نشود.
همه حساسيت هاي انتخابات هيئت رييسه ���

آنچه که اعضاي حاضر در جلسه توجيهي هفتمين 
دوره انتخابات هيئت رييسه گروه هاي تخصصي 
س��ازمان نظام مهندسي ساختمان استان تهران 
عنوان کردند به خوبي اهميت و حساس��يت اين 
انتخابات را نشان مي دهد. البته همين حساسيت 
را مي ت��وان به انتخابات هاي ش��وراي مرکزي و 
حتي س��ازمان هاي نظام مهندسي ساير استان ها 

هم تس��رّي داد.از س��وي ديگر رئيس اداره نظام 
مهندس��ي و مق��ررات ملي س��اختمان اداره کل 
راه و شهرس��ازي اس��تان تهران بر حضور فعال 
در هفتمي��ن انتخابات هيئت رئيس��ه گروه هاي 
تخصصي س��ازمان نظام مهندس��ي س��اختمان 

استان تهران تاکيد کرده است .
مهندس علي پور جوادي در اين مورد گفته است: 
اداره کل راه و شهرس��ازي اس��تان تهران از ابتدا 
با ش��رکت در جلس��ات هيئت اجرايي بر فرآيند 
برگ��زاري اين انتخابات نظارت داش��ته و در اين 
راس��تا در روز انتخابات نيز ناظرين اين اداره کل 
در کليه ش��عب انتخابات حضوري فعال خواهند 

داشت .

انتخاباتي براي تحول در نظام مهندسي ���
حساس��يت هايي که در مورد برگزاري انتخابات 
امروز وجود دارد عمدتا به تخلفات و اتفاقاتي است 
که در چند سال گذشته در سازمان نظام مهندسي 
س��اختمان وجود داش��ته و به نوبه خود حرف و 
حديث هاي بسياري را بر سرزبان ها انداخته است 
تا آنجا که معاون مس��کن و س��اختمان وزارت و 
شهرس��ازي در مصاحبه خود با ايس��نا برآن صحه 
گذارده اس��ت: » قطعا گروه هايي وجود دارند که 
س��عي مي کنند منافعي به دس��ت بياورند و اين را 
تأييد مي کنيم؛ نبود ش��فافيت در بخش هايي نيز 

مي تواند درست باشد«
حامد مظاهريان در عين حال به اقداماتي که براي 

جلوگيري از اين قبيل اتفاقات صورت گرفته است 
تصريح مي کند و با اش��اره به »نظام نامه اخلاق 
حرفه اي س��ازمان نظام مهندسي« مي گويد: »ما 
در آستانه تحول در سازمان نظام مهندسي کشور 
هس��تيم. در پايان يک دوره سه س��اله بايد نگاهي 
به دس��تاوردهاي س��ازمان هاي نظام مهندسي 
بيندازيم و از آنها براي س��ال هاي پيش رو درس 
بگيريم تا بتوانيم با جبران اشتباهات گذشته، که 
ممکن اس��ت صورت گرفته باش��د و تبديل آنها 
به درس هايي ارزش��مند، مهندس��ي را در کشور 
اعتلا ببخش��يم«.از اين رو برگزاري هرچه بهتر 
انتخابات امروز و صيانت از آراء نامزدها به شکل 
گيري آنچه که حامد مظاهريان اعتلاي مهندسي 
خوانده است کمک و ياري مي رساند و در صورت 
گزينش افراد شايسته راه بر سودجويي و فرصت 
طلبي ها بسته مي شود و از سوي ديگر زمينه براي 
کم کاري ها و کم فروشي ها در امر ساخت و ساز 
فراهم خواهد ش��د و باحضور ناظران و مجريان 
ذيصلاح در رشته هاي تخصصي سازمان، شاهد 
کيفيت هرچه بيش��تر ساختمان ها و پيشگيري از 

فرسودگي و پيري زودرس بناها خواهيم بود.
شرح وظايف منتخبان ���

در پايان لازم به توضيح است منتخبان اعضا در 
اين انتخابات در چهار رش��ته عمران ، معماري، 
مکانيک و برق، هيئت رئيسه گروه هاي تخصصي 
متش��کل از هفت نفر را در آن رش��ته تش��کيل 
مي دهند و به مدت ۳ س��ال در زمينه امور مربوط 
به رشته هاي تخصصي به هيئت مديره سازمان 

مشاوره خواهند داد .
هيات رئيسه گروه هاي تخصصي در موضوعات 
تخصصي مرجعيت دارد و ضمناً افراد منتخب از 
اشخاص داراي سوابق و اشتهار علمي و حرفه اي 

شاخص در رشته خود به شمار مي روند.
اي��ن انتخاب��ات امروز ۱۱ خرداد 9۶ از س��اعت 9 
لغايت ۱۷ در ۲۵ حوزه سطح استان تهران برگزار 

مي شود .

امروزبرگزارميشود؛

انتخاباتيبراياعتلاينظاممهندسيساختمان

ساختصدهابرجدر۷سالغيرقانونياوفکمجوزدهد،سوخوواردميشودممنوعيتعملياتاجراييدرکاخثابتپاسال
حناچ��ي در نامه اي ب��ه قاليباف با تاکيد 
ب��ر ممنوعي��ت و توقف عمليات اجرايي 
در کاخ ثابت پاس��ال بر اس��اس پيگيري 
معاون��ت ام��ور ويژه دفت��ر مقام معظم 
رهبري، خواستار ارايه گزارش وضعيت 

ملک مزبور در اس��رع وقت به دبيرخانه ش��وراي عالي شهرسازي 
و معماري ايران شد. 

پيروز حناچي معاون معماري و شهرسازي وزير راه و شهرسازي 
در نامه اي به قاليباف شهردار تهران بر ضرورت توقف عمليات 
اجرايي در س��ايت خانه تاريخي موس��وم به کاخ ثابت پاس��ال 
تاکي��د ک��رد و خواس��تار ارايه گزارش وضعيت مزبور در اس��رع 
 وق��ت ب��ه دبيرخانه ش��وراي عالي شهرس��ازي و معماري ايران

 شد.

 دبي��ر انجمن ش��رکت هاي هواپيمايي 
گف��ت: مذاکرات برخ��ي ايرلاين هاي 
داخلي با روسيه براي ورود هواپيماهاي 
س��وخو نهايي ش��ده اس��ت، البته اين 
مذاکرات براي خريد هواپيما نيس��ت و 

ق��رار ب��ر اين اس��ت ک��ه در مرحله اول از روس��يه هواپيما اجاره 
کنيم.

مقص��ود اس��عدي س��اماني اف��زود: ورود هواپيماه��اي اجاره 
اي س��وخو ب��ه ن��اوگان هواي��ي کش��ورمان منوط ب��ه صدور 
مج��وز و تاييدي��ه اوف��ک ) دفت��ر کنت��رل دارايي هاي خارجي 
آمري��کا ( اس��ت و هن��وز چي��زي از س��وي اوفک درب��اره اين 
 معامل��ه بي��ن ايرلاين ه��اي اي��ران و روس��يه اع��لام نش��ده

 است.

مع��اون وزير راه و شهرس��ازي گفت: 
مديري��ت ش��هري باي��د در س��ال 
۱۳۸۶ ظ��رف م��دت ۶ م��اه ضواب��ط 
بلندمرتبه س��ازي را ارايه مي کرد ولي 
در س��ال ۱۳9۳ اين اقدام را انجام داد 

که در اين بازه زماني از خلاء قانوني اس��تفاده ش��د و کميسيون 
ماده ۵ اجازه احداث تعداد قابل توجهي ساختمان هاي بلندمرتبه 

را در معابر باريک صادر کرد. 
محم��د ش��کرچي زاده گف��ت: ط��ي س��ال هاي اخي��ر در 
ش��هرداري براي احداث صدها س��اختمان بلندمرتبه در معابر 
باري��ک مج��وز صادر ش��د که اگ��ر اتفاق��ي در آن موقعيت ها 
 بيفت��د ام��کان مديري��ت مناس��ب بح��ران وج��ود نخواه��د

 داشت.

تفاهم نام��ه هم��کاري بين س��ازمان جنگل ها مراتع و 
آبخيزداري کشور و سازمان بنادر و دريانوردي به امضاي 
محمد سعيدنژاد مديرعامل سازمان بنادر و دريانوردي 
و خداکرم جلالي معاون وزير جهاد کشاورزي و رئيس 
سازمان جنگل ها، مراتع و آبخيزداري کشور رسيداين 
تفاهم نامه در ۸ بند بر ساماندهي و نظم دادن به مناطق 
ساحلي کشور و هم چنين تعيين حريم ها و حفاظت از 
اراضي س��احلي تأکي��د مي کند.تثبيت مالکيت دولت، 
حفاظت و صيانت از اراضي ساحلي، حريم و مستحدث 
با ايجاد سامانه تک پنجره جهت تسهيل فرآيند صدور 
مجوز، س��اخت و تأس��يس سازه هاي دريايي و ساحلي 
از طريق س��امانه جامع مديريت و نظارت بر س��واحل 
کشور:فراهم نمودن تمهيدات لازم براي استقرار طرح 
مديريت يکپارچه مناطق ساحلي و هم چنين استفاده 
متقابل از دانش تجربيات کارشناس��ان و متخصصين 
از امکانات و تجهيزات دو سازمان به منظور هم افزايي 
و اس��تفاده بهين��ه از مناب��ع از اهداف اي��ن تفاهم نامه 

است.بر اساس اين تفاهم نامه سازمان جنگل ها مراتع 
و آبخيزداري کش��ور متعهد ش��د که در جهت حفاظت 
از اراضي س��احلي و حريم درياها و رودخانه هاي قابل 
کشتيراني همکاري همه جانبه اي با سازمان بنادر داشته 
باشد.محمد سعيدنژاد بعد از امضاي اين تفاهم نامه ابراز 
اميدواري کرد که همکاري س��ازمان بنادر و س��ازمان 
جنگل ها به نظم دادن و س��اماندهي س��واحل شمالي و 

جنوبي کشور تسريع بخشد.

همکاري سازمان بنادر و سازمان جنگل ها 
مديرکل راه و شهرسازي خراسان رضوي از اختصاص 
۲۶۵۰ ميليارد ريال بودجه در راستاي بهسازي بافت هاي 
فرس��وده و بازآفريني ش��هري مشهد مقدس خبر داد. 
ب��ه گ��زارش روابط عمومي اداره کل راه و شهرس��ازي 
خراسان رضوي، محمدرضا اخوان عبداللهيان با اعلام 
اين خبر افزود: به منظور دستيابي به عدالت اجتماعي 
و مب��ارزه ب��ا فق��ر و محروميت و رف��ع کمبود خدمات 
و زيرس��اخت هاي شهري در محدوده سکونتگاه هاي 
شهر مشهد در سال 9۵ با پيگيري هاي مجدانه اداره کل 
راه و شهرسازي و دبير ستاد بازآفريني شهري استان و 
همراهي و همکاري هاي دستگاه هاي عضو ستاد، مبلغ 
9۰۰ ميلي��ارد ريال از محل اعتبارات ملي موافقت نامه 
بهس��ازي بافت فرس��وده و حاشيه کلان شهر مذهبي 
مشهد و مبلغ ۱۷۵۰ ميليارد ريال از محل اعتبار تبصره 
۳۶ قانون اصلاح بودجه تفويض ش��ده از ش��رکت مادر 
تخصصي عمران و بهسازي شهري ايران به مديريت 
پروژه ه��اي زيربناي��ي و روبنايي متعددي در حاش��يه 

شهر مشهد در اقدامي قابل توجه و بي سابقه اختصاص 
ياف��ت.وي اضاف��ه کرد: در راس��تاي تحقق سياس��ت 
بازآفرين��ي و ب��ه منظور هماهنگي بين دس��تگاهي در 
قالب موافقت نامه هاي ابلاغي، اجراي پروژه ها در سه 
سطح روبنايي، زيربنايي و ساماندهي محيط و فضاي 
شهري تعيين شده و دستگاه هاي اجرايي مرتبط وظيفه 
تأمي��ن زمي��ن و تهي��ه طرح و هم��کاري در نظارت بر 

اجراي پروژه را دارند.

اختصاص ۲۶۵۰ ميليارد ريال به بهسازي مشهد مقدس 

رفع برخي نقاط پر تصادف نيازمند اعتبار 15 ميليارد توماني است 

آخرين وضعيت ترمينال سلام فرودگاه امام

مديرکل راهداري و حمل ونقل جاده اي اس��تان تهران گفت: با 
اجراي طرح شبکه سير و ايجاد رقابت بين شرکت ها براي جلب 
نظر مس��افران، ميزان کيفيت خدمات افزايش مي يابد و ش��اهد 
رفع معضلات ناشي از تفرق شرکت ها و تعاوني هاي مسافربري 
خواهيم بود. مجيد رضا نصر اله نژاد با اشاره به اجراي طرح شبکه 
سير در حوزه حمل ونقل مسافر جاده اي کشور اظهار داشت: با 
اجراي طرح شبکه سير در حمل ونقل مسافر بين شهري، شاهد 
ش��کل گيري ش��رکت هاي مادر و رفع معضلات ناشي از تفرق 

شرکت ها و تعاوني هاي مسافربري خواهيم بود.
نصر اله نژاد تصريح کرد: اجراي طرح »ش��بکه س��ير« با توجه 
به حضور شرکت هاي مادر و نمايندگان آن ها در نقاط مختلف 
اس��تاني باعث مي ش��ود که نظارت و پيگيري تخلفات بر آن ها 

از س��وي س��ازمان و ادرات کل دقيق تر و شناسايي آن ها توسط 
مردم آسان تر شود.

وي بابي��ان اينک��ه »در حال حاضر به دليل تعدد ش��رکت هاي 
مسافربري، مردم براي انتخاب دچار سردرگمي شده اند« گفت: 
ازاين رو با ايجاد رقابت بين شرکت ها براي جلب نظر مسافران، 

ميزان کيفيت خدمات افزايش مي يابد.
نصر اله نژاد خاطرنشان کرد: اگرچه شرکت هاي مادر حمل ونقل 
مس��افر در ته��ران از تع��داد بالايي برخورد هس��تند اما اولويت 
تش��کيل ش��رکت ها استاني نبوده اس��ت بلکه در طرح »شبکه 
س��ير« با تعيين ضوابط مخصوص، ش��رايط براي ايجاد شرکت 
مادر در تمامي اس��تان ها و نقاط فراهم ش��ده و فقط کافي اس��ت 
ضرورت ها و الزامات مذکور در آيين نامه  جديد از سوي متقاضي 

رعايت شود.
 مديرکل راهداري و حمل ونقل جاده اي استان تهران با اشاره 
برخي اعتراضات و انتقادات نس��بت به اجراي اين طرح گفت: 
سازمان راهداري و حمل ونقل جاده اي در راستاي منافع مردم 
ت��لاش مي کن��د و منافع ش��خصي چند ش��رکت خصوصي در 
براب��ر مناف��ع عمومي جايگاهي ندارد. لذا بايد توجه داش��ت که 
هدف از اجراي طرح شبکه سير استانداردسازي بوده و درواقع 
شرکت هاي کوچک مي توانند تحت شبکه همنام به طور مرتب 

به فعاليت خود ادامه دهند.
 اقدامات اين اداره کل در خصوص رفع پر تصادف در اس��تان 
تهران اظهار داش��ت: بالغ بر ۵۶ نقطه پر حادثه شناس��ايي ش��ده 
است اما رفع برخي نقاط در مناطق کوهستاني فيروزکوه و هراز 

اعتب��ارات قاب��ل توجهي همچ��ون ۱۵ ميليارد تومان براي تنها 
يک قسمت مي طلبد.

وي اف��زود: ام��ا در همي��ن ش��رايط ۱۴ نقطه پر تصادف به طور 
کامل رفع شده است و بقيه نقاط در دست اقدام قرار دارد. طبق 
ابلاغيه س��ازمان راهداري وظيفه اصلي ادارات کل راهداري و 

حمل ونقل جاده اي آشکار سازي نقاط است.

هنوز مدت زيادي از رس��انه اي ش��دن قرارداد شهر فرودگاهي با 
بنياد مستضعفان نگذشته که محمود نويدي مديرعامل شرکت 
ش��هر فرودگاهي حضرت امام )ره( از تاخير بنياد مس��تضعفان در 
ساخت و تحويل ترمينال سلام خبر داده و گفته است: پيشرفت 
فيزيک��ي اي��ن پ��روژه پس از ورود بنياد تا به امروز ۳ درصد بوده و 
اين شرکت بابت هر روز تاخير بهره گراني بايد بپردازد.به گزارش 
ايرنا »عمليات ساخت ترمينال سلام کند شده است« اين جمله، 
پاياني بود بر ش��ايعه توقف کار در ترمينال س��لام و حملات به 
وزارت راه و شهرسازي براي خلف وعده درافتتاح اين ترمينال، چرا 
که مديرعامل شرکت شهرفرودگاهي امام براي اولين بار اعلام 
کرد که دليل اين خلف وعده ضعف پيمانکار در خلف وعده براي 
تامين اعتبار است.پيمانکار اين پروژه که شرکت »احداث ترمينال 
سلام« و متعلق به بنياد مستضعفان است، حالا بعد از طرح اين 
مساله از پاسخگويي درباره دليل تامين نکردن بودجه اين پروژه 
خودداري مي کند و پاسخي به هجمه هاي مطرح شده عليه وزارت 
راه و شهرسازي ندارد.با اينکه سعيد شهسواري مديرعامل شرکت 

احداث و راه اندازي پايانه سلام چند روز پيش در گفتگو با يکي از 
خبرگزاري ها از حل مشکل مالي و پرداخت حقوق معوقه چهار 
ماهه کارگران اين پروژه سخن گفته بود، با خودداري از پاسخ به 
سوالات پايگاه خبري بر ابهامات در اين باره افزود.اين مساله از 
آنجا شروع شد که چندي پيش برخي از رسانه ها خبري را منتشر 
کردند مبني بر اينکه پروژه سلام متوقف شده است، اما محمود 
نويدي اين موضوع را تکذيب کرد و گفت: پروژه ترمينال سلام 
متوقف نيس��ت ولي روند س��اخت آن به کندي پيش مي رود.وي 
در ادامه توضيح داد: دوره اي که زمان افتتاح ترمينال سلام اعلام 
شد، دولت براي اين پروژه تامين اعتبار مي کرد و وضعيت مالي 
دولت هم مطلوب بوده است؛ از ارديبهشت سال 9۴ تا بهمن ماه 
همان س��ال پيش��رفت فيزيکي اين پروژه قابل توجه بود اما پس 
از آن در زمينه تامين منابع با مشکل مواجه شديم و براي تامين 
منابع به سراغ منابع غير دولتي رفتيم. با چند شرکت وارد مذاکره 
شديم که يکي از آنها بنياد مستضعفان بود.نويدي مي افزايد: طبق 
قرارداد بنياد مستضعفان بايد پنج هزار ميليارد ريال منابع وارد اين 

پروژه کند و موضوع اصلي خريد تجهيزات است که بخشي از اين 
تجهيزات در پروسه خريد است. هم اکنون بنياد مستضعفان حدود 
۱۰ درصد از اين منابع را صورت وضعيت کرده اما بايد به اين پروسه 
شتاب بخشد. چند ماهي از اين قرارداد طي شده است و بنياد بايد 
بهره زيادي بابت اين منابع بپردازد. بنا براين هر روز تاخير به ضرر 
بنياد مستضعفان است. به نفع خود بنياد است که اين پروژه را در 
موعد مقرر تحويل دهد چراکه اين اعتبارات را با بهره زيادي در 
اين پروژه هزينه مي کند.پس از توضيحات نويدي در خصوص 
روند جريان پروژه، برخي از کارگران پروژه »سلام« در نامه اي 
به برخي از خبرگزاري ها اعلام کردند که چند ماهي اس��ت که 
حقوق خود را دريافت نکرده اند. با اين حال شهسواري مديرعامل 
شرکت احداث ترمينال سلام موضوع تعويق حقوق کارگران را 
تکذيب کرد و گفت: خوشبختانه پرداخت حقوق ها به روز است 

و طي اين چند روز هم يک سري پرداخت داشته ايم.
مش��کلات تأمين مالي تکميل ترمينال س��لام که از ابتدا با آن 
دست به گريبان بوده است ظاهرا تمامي ندارد اين درحالي است 

که همه تلاش ها افزايش ظرفيت فرودگاه امام خميني به عنوان 
مهم ترين پايگاه اقتصادي صنعت هوايي کش��ور اس��ت تا طبق 
اهداف س��ند چش��م  انداز اين فرودگاه تا س��ال ۱۴۰۴ هاب اول بار 
 و هاب دوم مسافر هوايي در منطقه باشد.عباس آخوندي وزير راه 
و شهرسازي نيز در آخرين بازديد حضوري خود از ترمينال سلام 
در اسفند ماه سال گذشته يعني به فاصله ي بعد از دو ماه از آغاز 
به کار مجدد ساخت ترمينال سلام، بر تکميل به موقع ترمينال 
سلام تاکيد داشت و از ضرورت تجهيز فرودگاه امام به ترمينال 

مسافري سلام سخن گفت.
با ادامه روند نوس��ازي، تا س��ال ۱۴۰۴ ناوگان فعال ايران از ۱۰۰ 
هواپيما نيز بيش��تر خواهد ش��د؛ بنابراين نياز به فرودگاه هاب که 
نق��ش پاي��گاه عمليات هوايي در پروازه��اي بين المللي و پايگاه 
اصلي هوايي ايران را داشته باشد و از آنجا خدمات مسافري و بار 
با رويکرد ترانزيت ارائه ش��ود، بيش از گذش��ته احساس مي شود 
و در اين ميان س��رعت در تکميل س��اخت ترمينال س��لام حرف 

اول را مي زند.


